
969955

©

PEGEE EE on
From: 5.1.2e

Sent: Tue 11/24/2020 7:34:40 PM

Subject: FW: Vragen ivm persco vanmiddag #1
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@rivm.nl>; BE

@rivm.nl>

Onderwerp: Vragen ivm persco vanmiddag #1

Urgentie: Hoog

Hoi allen,

Op basis van alle docs die ik nu heb gelezen nog een aantal vragen, graag jullie input zo mogelijk voor 13u. ik heb

er even namen bij gezet waarvan ik denk dat die het weten, maar voel je vrij (ook om door te sturen, nu vrij klein

clubje)

EEE
Pfizer opslaan bij -70 (en de vriezers kunnen tot -80) = klopt dat?

Moderna opslaan bij -20, bij welke temperaturen de andere vaccins?

Er staat veiligheidsnaalden extra’ — dat ‘extra’ suggereert dat dat bovenop een bestaande hoeveelheid

is. Is dat zo en zo ja op welke hoeveelheid dan? En als dat niet zo is, dan hebben we dus (nu nog!) te weinig
naalden voor de hele bevolking nederlanders). Maar we hebben natuurlijk nog wel even tijd om

naalden te zoeken en anders back up naar normale naalden

We hebben 2 -80 vriezers waar we per stuk zo'n [EEE vaccins kunnen opslaan. We hebben leveringszekerheid
van nog 20 vriezers en gaan in totaal naar 54. Zijn dat kleinere vriezers? Want anders kom ik op een capaciteit van

miljoen pfizer-vaccins, terwijl zij er‘maar’[EB leveren. Waarom zoveel vriezers nodig?

|5120]Weten we al iets van 1 of 2 doses bij J&J vaccins?

Wat is de R van corona? Die van mazelen geloof ik 12-18 bv en vraagt daardoor hoge vaccinatiegraad
Overigens blijf ik zoveel mogelijk weg van medische vragen, daarvoor zal ik naar verwijzen.

Wat hebben wij concreet aan het overleg met de who, op wat voor thema’s helpen ze ons? Wel mooi als ik dat

beetje concreet kan maken. Gaat het dan bv om opslag en distributie of commuinicatie, of al dat soort thema’s? Een

mooi concreet voorbeeld zou fijn zijn ( maar kan me voorstellen dat dat lastig is)

VWS doet toch de publiekscommunicatie? En wij naar professionals? Dat staat in de kamerbrief wat onduidelijk

ENCEen anderen
*

Als men mij vraagt hoe ver we zijn met het registratiesysteem, dan zeg ik iets als

1. We bouwen voort op bestaand en bewezen systeem, zijn daardoor al erg ver maar het is nog niet af

2. Voor verdere bouw ook duidelijkheid nodig over ??? logistiek/ takverdeling/ vaccin? Graag even aanvullene

3. We verwachten half januari ongeveer klaar zijn in sobere vorm

4. Belangrijk voor registratiesysteem is samenwerking met ketenpartners en wat cok aan hun kant in

systemen gebeurt, daar gaan wij niet over maar gesprekken zijn constructief

5. Waar dingen niet klaar zijn regelen en faciliteren we een back-up
6. Wie ziet toe op kwaliteit/ veiligheid van dit systeem? Wat voor geruststellende woorden kan ik daar over

zeggen?
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Voor BES/CAS zijn eilanden zelf ook verantwoordelijk, gesprekken hierover lopen nog. Rol RIVM bescheiden maar

we helpen waar we kunnen/ gevraagd worden

Eens? Aanvullingen?

Dank vast!

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

Secretariaat

rivm.nl


